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“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient

meer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.

Beste Nijlenaar

Na een hoopvolle zomer heeft het 
coronavirus in alle hevigheid 
toegeslagen. Daardoor werden we 
genoodzaakt om strenge maatregelen 
te treffen. Die hebben uiteraard een 
enorme impact op onze handelaars en 
verenigingen. Zij kunnen in de meeste 
gevallen beroep doen op steun van de 
Vlaamse Regering. Ons voorstel voor 
de exacte verdeling daarvan, vind je 
hiernaast terug.

Koop lokaal
Steun onze handelaars door zoveel 
mogelijk lokaal te kopen. Veel 
horecazaken maken inmiddels gebruik 
van een afhaal- of leverformule. Voor 
meer info daarover kan je terecht op de 
gemeentelijke website.

Boodschap voor de meerderheid
We willen de meerderheid oproepen om 
de oppositie op regelmatige tijdstippen 
te informeren. Nu worden we monddood 
gemaakt en moeten we de genomen 
beslissingen via de media vernemen. 
Dat getuigt van weinig respect voor de 
verkozen gemeenteraadsleden. We willen 
er ook op aandringen om onze inwoners 
die geen toegang hebben tot sociale 
media, niet uit het oog te verliezen.

Ik wil jullie, ondanks de coronasituatie, 
prettige eindejaarsfeesten toewensen. 

Hou het veilig.

Kristine Peeters
Voorzitter 

Nijlense verenigingen hebben recht op 
coronasteun

Begin juni besliste de Vlaamse Regering om de lokale besturen fi nancieel te 
ondersteunen. Het Nijlense schepencollege was van plan om de extra middelen te 
verdelen onder de jeugd-, sport- en cultuurverenigingen die in het verleden al 
subsidies vroegen aan de gemeente.

Die beslissing zorgt in de eerste plaats voor weinig werk voor de gemeente. Anderzijds 
betekent het ook dat verenigingen die het in het verleden nog geen subsidies vroegen, 
nu uit de boot vallen. Nochtans worden zij even hard getroffen door de coronacrisis. 
We roepen de gemeente dan ook op om die verenigingen niet over het hoofd te zien en 
hen ook de mogelijkheid te geven om een dossier in te dienen.

Ook volgend jaar nog geldig

Het is niet verplicht om de subsidie voor het einde van dit jaar uit te betalen. Het 
bedrag mag ook volgend jaar uitbetaald worden door de gemeente en uitgegeven 
worden door de verenigingen. Nijlen heeft in totaal recht op 219.000 euro. 152.000 
euro daarvan wordt verdeeld onder de verenigingen. De overige 67.000 euro zal de 
gemeente gebruiken om te investeren in de uitleendienst.

We hopen dat de extra financiële steun gebruikt wordt waarvoor hij bedoeld is, name-
lijk de veroorzaakte coronaschade aan onze verenigingen beperken. Om de uitleen-
dienst uit te rusten met nieuw materiaal, moet de gemeente zelf een budget voorzien.
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Oppositie monddood gemaakt
Bij de start van de coronacrisis was het even alle hens aan dek, dat is niet meer dan begrijpelijk. Dat de gemeenteraad volledig 
geannuleerd werd in plaats van een digitale oplossing te voorzien, was jammer. Maar dat we de genomen beslissingen via de pers 
of Facebook moesten vernemen, daar hebben we als oppositiepartij minder begrip voor.

Na het afschaffen van de gemeenteraad, 
bleef onze N-VA-ploeg in het ongewisse 
over de actuele situatie in onze gemeente. 
In het voorjaar ontvingen we slechts 
één mail van de burgemeester met een 
overzicht van de uitgevoerde werkzaam-
heden. Onze fractie vroeg daarop een 
tweewekelijkse update voor alle gemeen-
teraadsleden.

Toch bleef het ook nadien bij een mail. 
Verder vernamen wij, net als de andere 
partijen in de oppositie, belangrijke be-
slissingen via mail, pers of andere sociale 
media. Ons gemeenteraadslid Ymke Go-
vaerts stelt die gang van zaken in vraag.

Gebrekkige communicatie

Het gemeentebestuur peilde op geen 
enkel moment naar de mening van N-VA 
Nijlen. “Omdat we telkens pas achteraf op 
de hoogte werden gesteld van de genomen 
beslissingen, konden we op geen enkel 

moment ons steentje bijdragen”, weet 
Ymke. Daarom vragen we de meerderheid 
om in de toekomst meer oog te hebben 
voor een actieve, interne communicatie 
naar de rest van de gemeenteraad. Het 
zou fijn zijn als we, zoals de burgers, 
een kans zouden krijgen om te mogen 
participeren. Daarvoor zijn we ten slotte 
verkozen.”

Een van die communicatieblunders is het 
verlengen van de geldigheid van de ca-
deaubons. De goedkeuring daarvan stond 
op de agenda van de gemeenteraad op 
13 mei, maar het gemeentebestuur bracht 
onze inwoners de dag voordien al op de 
hoogte via sociale media. “Dat getuigt 
van weinig respect voor een democra-
tisch instituut zoals de gemeenteraad. De 
cadeaubons, de sluiting van het zwembad, 
het zijn slechts enkele voorbeelden. Van-
daar onze vraag: waardeer het gemeen-
teraadsorgaan de rest van de bestuurspe-
riode op en laat ‘echte’ participatie toe”, 
besluit Ymke.

Ymke Govaerts 
Fractieleider 
gemeenteraad

Proefopstelling Paashoekstraat
Veel wandelaars zullen al gemerkt hebben dat de proefopstelling 
in de Paashoekstraat, richting de Netedijken, er al vele maanden 
staat. De opstelling is niet alleen onpraktisch en lelijk, ze maakt 
de straat ook onveilig voor voetgangers, fi etsers en 
automobilisten.

Het verkeer heeft zich grotendeels van de Paashoekstraat naar de 
Laurys Gewatstraat verplaatst. Het is er daardoor drukker dan 
normaal. Het zicht komende van de Laurys Gewatstraat is 
bovendien zeer beperkt als je naar de Paashoekstraat rijdt. Dat leidt 
tot gevaarlijke situaties voor de zwakke weggebruiker.

N-VA Nijlen wil graag een definitieve oplossing voor dit probleem. 
Wachten op het nieuwe mobiliteitsplan is een al te gemakkelijke 
houding.

Ymke vraagt het gemeentebestuur om 
actief en helder te communiceren.

De gevaarlijke bocht in de Paashoekstraat. 
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Woonuitbreidingen Klokkenlaan en Dorsel
Aan de Klokkenlaan worden momenteel de laatste woningen van het Dorselveldenproject afgewerkt. Er zullen 39 woningen en 
16 appartementen bijkomen achter de gemeentelijke Goezoschool. Tussen Dorsel en de Koekoekstraat is er ook een  
woonuitbreiding gepland. Beide projecten zullen het verkeer aan de Bouwelsesteenweg flink doen toenemen.

De bewoners van het nieuwe project ‘Dorselvelden’ moeten langs een school naar 
het zeer drukke kruispunt van de Bouwelsesteenweg rijden ter hoogte van super-
markt Aldi. De bewoners van het andere project moeten richting het gevaarlijke 
kruispunt aan het tankstation. De rijweg is daar zeer smal en niet geschikt voor 
veel verkeer. Bovendien is de zichtbaarheid aan het kruispunt bijzonder slecht.

Geen mobiliteitsstudie

Het gemeentebestuur had eerst een mobiliteitsstudie moeten uitvoeren en de 
wegen goed moeten ontsluiten alvorens de grote woonprojecten goed te  
keuren. N-VA Nijlen vraagt het gemeentebestuur om alternatieven te zoeken 
voor die projecten. Er moet een ontsluiting komen die de gevaarlijke situaties 
aan de drukke kruispunten oplost. We denken bijvoorbeeld aan een rondpunt of 
een nieuwe doorsteek, zodat men op een andere plaats op de Bouwelsesteenweg 
uitkomt.

Ook bij andere projecten, zoals de Goorstraat-Doelstraat-Ophoven, is een  
mobiliteitsstudie noodzakelijk. Verdere toekomstige woonuitbreidingen zijn te 
vinden op de gemeentelijke website.

Ieder kakje in een zakje en dan in het bakje
Onze gemeente kwam in het nieuws met de campagne ‘Ieder kakje in  
een zakje’ om het probleem van hondenpoep aan banden te leggen.  
“Te beperkt om echt iets te veranderen”, reageert ons gemeenteraadslid 
Jan Verbraecken, die meer hondenpoepvuilnisbakken wil waar dat nodig 
is. Zijn motto luidt ‘Ieder kakje in een zakje en dan in het bakje’.

Jan Verbraecken woont in de Laurys Gewatstraat waar veel wandelaars  
passeren die hun hond uitlaten. Hij heeft het gemeentebestuur al meermaals 
gevraagd om vuilnisbakjes voor hondenpoep te plaatsen. Zonder resultaat. 
Nochtans is dat de enige manier om het probleem structureel aan te pakken.

Voor veel mensen is een uur met een poepzakje in de hand wandelen te lang. 
En dat belandt dan jammer genoeg soms in de gracht of aan de kant van de 
weg. Jan heeft daarom de daad bij het woord gevoegd en zelf twee vuilnis-
bakken geplaatst. Twee opvallende, blauwe tonnen met een vuilzak in waar 
de wandelaars hun zakje met hondenpoep kunnen deponeren. Jan maakt de 
tonnen zelf leeg en gooit het afval in zijn eigen container. Zo blijft de straat 
kraaknet.

Daarom vraagt N-VA Nijlen het gemeentebestuur nogmaals om op  
strategische plaatsen in de gemeente vuilnisbakken voor hondenpoep te 
plaatsen. Als dat op andere plaatsen kan, waarom bij ons niet?

De blauwe tonnen die Jan in zijn straat geplaatst heeft. 

 Buurtbewoonster Sayda Martinez aan het bewuste kruispunt. 
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Een goed fi etsrapport
We konden in de krant lezen dat Nijlen een goed fietsrapport kreeg van de fietsersbond. Er zijn inderdaad grote 
inspanningen gedaan om de fietspaden op de invalswegen te verbeteren.

Op vlak van fietsveiligheid in de dorpskernen van Nijlen en Kessel, kunnen we echter geen goede punten toekennen. 
Fietsers moeten daar tussen de auto’s en vrachtwagens zigzaggen, wat tot gevaarlijke situaties leidt. We zien daardoor nog 
steeds een pak auto’s in onze dorpskernen en nog altijd zeer weinig fietsers. Dat is een werkpunt voor de toekomst.

Dan toch een nieuw leven voor Nijlens zwembad?
Het zwembad van Nijlen is al meer dan een jaar gesloten omdat betonrot de stabiliteit in het gedrang brengt. Onze verbazing was 
dan ook groot toen onlangs in de pers verscheen dat er nu toch plannen worden gemaakt om ons zwembad tijdelijk te renoveren.

Nochtans besliste het gemeentebestuur eerder al om een blaas-
overkapping aan te kopen die over het buitenzwembad in 
Herentals kan geplaatst worden. De blaas zou ten vroegste in 
2021 klaar kunnen zijn, meer dan twee jaar na sluiting van het 
zwembad. Allesbehalve een goed idee in onze ogen. Het bestuur 
verplicht op die manier namelijk veel scholen en recreatieve 
zwemmers om de verplaatsing naar Herentals te maken.

Maar na een bezoek aan het zwembad van Kalmthout, waar ze 
vergelijkbare problemen hadden, zou ons zwembad nu plots toch 
gerenoveerd kunnen worden tegen een schappelijke prijs. Na wat 
opzoekwerk, blijken de zwembaden van Kalmthout en Wezen-
berg al in 2018 gerenoveerd te zijn. Waarom is er niet eerder 
contact opgenomen met diezelfde aannemer en ging men met 
Herentals praten over een blaas?

Traag, trager, traagst

In de gemeenteraad van oktober vertelde de bevoegde schepen 
dat men pas in januari van dit jaar die andere gemeenten 
contacteerde. Per brief. Nadien duurde het zes maanden 
vooraleer men opnieuw ging samenzitten. Gewoon even 
bellen of een meeting via Teams organiseren is toch niet zo 

moeilijk? En in coronatijden kan een plaatsbezoek aan een 
leegstaand zwembad ook geen probleem zijn, lijkt ons. Waar 
een wil is, is een weg.

N-VA Nijlen hoopt dat de kosten van de blaasoverkapping in 
Herentals geannuleerd kunnen worden als ons eigen zwembad 
alsnog gerenoveerd kan worden.

Het zwembad in onze gemeente staat al meer dan een jaar leeg.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming.

De N-VA zal altijd op de barricaden staan om uw stem te laten meetellen. En met 
hoe meer we zijn, hoe luider onze stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u.

Wilt u uw toekomst in eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u 
dat dat alleen kan in een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 45.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.
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Sluikstorten aangepakt!
N-VA Nijlen voerde in het verleden al vaker actie om te 
wijzen op de problematiek rond sluikstorten. We deden 
dat door afval op te ruimen in onze gemeente. Gemeente-
raadslid Johan Van Dessel organiseerde de acties.

Eerder in dit huis-aan-huisblad deden we al een oproep om 
vuilnisbakjes voor hondenpoep te plaatsen. We zijn blij dat 
de gemeente nu ook sluikstorten aanpakt en burgers wil 
sensibiliseren om daaraan mee te werken. Onze inwoners 
kunnen de gemeente via een app verwittigen over de 
plaatsen met zwerfvuil. Die worden dan zo snel mogelijk 
opgehaald.

We willen toch allemaal een propere gemeente? Roep 
sluikstorten daarom samen met ons een halt toe. Het 
opruimen ervan kost bovendien handenvol geld.

N-VA vraagt om een crisiscel
Raadslid Jan Verbraecken stelde op de gemeenteraad voor om een crisiscel 
op te richten en een draaiboek op te stellen. De aanleiding daarvoor is de 
gebrekkige communicatie van de meerderheid naar de oppositie en de 
inwoners.

Bovendien vergeet het bestuur dat er nog tal van mensen, voornamelijk 
ouderen, die geen toegang hebben tot sociale media. Onze gemeenteraads-
leden moesten het antwoord schuldig blijven op de vele vragen van onze 
burgers. Daarom vragen we de meerderheid om een crisiscel op te richten 
en een draaiboek op te stellen. Op die manier is er een goede en transpa-
rante werking mogelijk met een directe communicatie naar elke burger.

Gemeenteraadsleden Johan en Ymke, 
met haar man en dochter, waren voor één 
dag onze ‘mooimakers’.

Wist je dat?
  Raadslid André Mariën een stopbord heeft laten plaatsen aan de Kiezelweg om het 
kruispunt met de Nijlensesteenweg veiliger te maken?

  Dat de ecotunnels op de Herenthoutsesteenweg al opnieuw opgebroken werden?

  Nijlen niet over volwaardig sportpark beschikt? Een gemiste kans voor veel sportliefheb-
bers.

  Dat er een CD&V-spandoek hing aan de gemeentescholen met het opschrift ‘veilig naar 
school’? Het werd intussen weggehaald.

  Dat de studie voor de parkbeleving aan de kerkhoven 70.000 euro kostte?

  Dat ‘Dinner On The Lake’ al opnieuw afgevoerd is? In de toekomst misschien iets beter 
nadenken over de locatie.
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